
Protokoll Styrelsemöte Västra/Parkskolans föräldraförening 2014-02-09 

1. Till sekreterare för mötet valdes Nina Thorstensson, justerare blev Agnetha Johansson och Sofia 

Hovling. 

 

2. Mötesdeltagarna presenterade sig. 

 

3. Föregående mötesprotokoll från 20/11 lästes upp. Se på hemsidan. 

 

4. Information från kassören. Behållningen uppgår till knappt 7000:- och av dessa är 700:-  nya 

medlemsavgifter. 

 

5. Madeleine från Västra berättade att de försöker hålla en röd tråd genom alla klasserna så de vet ungefär 

vad de har för aktuellt ämne. Förskoleklass och 1:or diskuterar nu tid/årstid, 2:or läser om rymden och 

förbereder sin medverkan på Barnens lördag på biblioteket 29/3. Fritids har börjat med sin tjej och kill 

gympa och dramagrupp och utflyktsgrupper är på gång. Inskolning av nya elever har börjat. 

Lovaktiviteterna på fritids blev lyckade.  

Margaretha från Park berättade att de har skapat grupper mellan klasserna i åk 3-6 vilket fungerar bra. 

De läser ämnen parallellt för att känna sig mer integrerade. 3:or läser religioner, subtraktion, vatten och 

gör berättelser. 4:or läser om Sverige, gör kyrkobesök i svenska kyrkan och läser om avrundning i 

matten 0-10000. 5:or läser också om religioner som fortsättning sen trean, läser om norra Europa och 

om kort division i matten. 6:or har nationella prov som verkar vara bra genomförda. De läser om ljus 

och ljud i fysiken. 

På fritids på Park har man startat Fritidsfabriken där eleverna själva väljer aktivitet 1 ggn/vecka. Elever 

från Västra hälsade på under lovet. Elevens val kommer efter påsk för alla 4:or där elever från 

gymnasieskolans Barn och fritid ska medverka. 

 

6. Rektor Birgitta berättar att det nu fungerar bra efter en tuff höst med stor omorganisering i skolorna. 

Det råder dock platsbrist på fritids och eftersom barnkullarna kommer öka finns ett akut behov av större 

lokaler. De som söker ny plats på fritids kan få vänta 4 månader, men det löser heller inga problem. Nu 

går 120 barn på västra skolan och redan nästa år är den siffran 132. Om några år beräknas 164 barn gå 

på Västra varav 140 barn på fritids, jämfört med 105 idag. Birgitta har skickat skrivelser till kommun 

om att det behöver byggas ut på Västra, ev. kan man ta lokaler av frejgårdens förskola. 

Föräldraföreningen kommer att försöka påverka i denna fråga, dels genom dialogforum. Det är redan 

trångt för barnen på fritids även om personalen gör så gott de kan! Gula huset används av personal på 

eftermiddagarna och gymnastikhallen används varje dag av barnen med personal. 

 

Missa inte barnens konsert på Konserhuset med projektet ”hela skolan sjunger” som letts av Simon 

Ljungman. Tisdag kväll den 6/5.  

 

7. Dialogforum flyttade sitt möte till sportlovet då ingen av oss hade möjlighet att medverka. 

 

8. Vårt arbete med trafiksäkerheten har gett resultat. Våra påtryckningar mottogs positivt av kommunen 

och de ser nu över möjligheten att bygga en gång och cykelbana på skolgatan mellan Västra och Park.  

 

9. Det kommer att anordnas en fixardag på Parkskolan den 26/4 med drop in för alla barn med föräldrar kl 

9-13. Föräldraföreningen ordnar korv med bröd. Elevrådet har gjort en önskelista på åtgärder utomhus. 

 

10. Vissa barn upplever matsalen på Allé som stökig och blir oroliga då man har svårt att få plats vid 

kompisar osv. Personal på plats försöker säga till elever med ytterkläder på och att man inte får ta med 

sig mat ut därifrån. Hårdare regler från Alléskolan behövs. Till hösten ska man ha bestämda bord för 

alla 3:or som då är nya. Viktigt att matsituationen fungerar. 



Det bör vara skoförbud för alla vuxna i Västra fritids entréer. Det blir väldigt smutsigt på golvet där 

barnen går hela dagarna annars. Vi lämnar önskemål till fritids att ordna ett ”Skostreck” innanför entrén 

för att markera. Detta finns redan i vissa entréer. 

Det kom upp ett förslag att bjuda in kostchefen för att diskutera hur upphandling av skolmaten går till.  

Vi önskar få en bild på personalen på fritids för att underlätta för föräldrarna, samt att personalen tänker 

på att hjälpa barnen nå sina plagg i torkskåpet. 

Det kom också ett förslag på körverksamhet i skolorna för att skapa integration och för att hålla kvar 

intresset för sång och kör som Simon Ljungman startat.  

 

Årsmötet närmar sig, detta sker 12/5 i mediateket på Parkskolan. Alla är välkomna och 

föräldraföreningen bjuder på matig fika. Se anmälan på vår hemsida http://vastrapark.weebly.com/  

Senast torsdag 8/5. 

 

Vid pennan:  

Nina Thorstensson 

 

____________________ 

 

Justerare 

Sofia Hovling    Agnetha Johansson 

 

____________________   ________________________ 
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